
 
 
Vyhodnocení plánu 16  
 

 
Rok 2016 byl rokem projektů. Dopadlo jich nakonec tolik, že díky nim budeme vytíženi na tři 

roku dopředu. Nejvýraznější vliv na dění ve škole mají projekty Inkluze ve Svitavách a Inkluzivní 
vzdělávání v Pardubickém kraji. Díky nim přibylo do našeho týmu několik posil, konkrétně speciální 
pedagog, koordinátor inkluze, školní psycholog na půl úvazku a hned tři asistenti. Všem těmto lidem se 
dostává maximální podpory v rámci společných setkávání, supervizí, školení a v neposlední řadě 
pomůcek. Druhou oblastí, která se naplno projeví v roce 2017 bude vzdělávání pedagogického týmu. 
V roce 2016 se podařilo zrealizovat několik kurzů FIE, školení pro práci s diferencovanou třídou nebo 
metodická podpora školního poradenského pracoviště. Celkově jde o školení v hodnotě několik set tisíců 
korun. 

Z dalších projektů budu jmenovat projekt realizovaný s NIDV Praha EFFeCT zaměřený 
na podporu mentorinku, dále dohodnutí grantu s Ligou lidských práv na podporu využívání metody FIE či 
projekt síťování škol s MU Brno na podporu výuky v přírodovědných předmětech. 

Plán se podařilo naplnit ve většině bodů. Počítačová učebna byla „aktualizována“, pátá i sedmá 
třída se dočkaly technických vylepšení v projekčních technikách. Společné dvoudenní školení se povedlo. 
Jen v česko-polské spolupráci je někde zakopán pes a nedaří se najít partnera, se kterým by bylo možné 
využívat výhod zahraniční spolupráce. 

Jako slibné se jeví aktivity s partnerským městem Žiar nad Hronom, stejně jako spolupráce 
s Autorizovaným tréninkovým centrem metod profesora Feuersteina. Co se nám povedlo a jsem na to 
patřičně hrdý, bylo řešení prostoru před jídelnou a rozšíření chodníku v okolí školy. Může se to jevit jako 
drobnost, ale já tudy chodím každý den a cítím, jak je toto místo uživatelsky příjemnější. 
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